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2022Z09887 

Vragen van het lid Van Haga (Groep Van Haga) aan de Minister van 
Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit over het feit dat boeren bang zijn dat 
koeien niet meer buiten mogen zonder vergunning (ingezonden 19 mei 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Boeren bang dat koeien niet meer buiten 
mogen zonder vergunning»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat koeien in de wei horen te staan? Zo ja, wat vindt u van 
het feit dat boeren bang zijn dat ze in de toekomst een vergunning nodig 
hebben om koeien buiten te laten lopen en het land te bemesten? 

Vraag 3
Hoe gaat u voorkomen dat koeien verplicht op stal moeten, hetgeen niet 
bevorderend zal werken voor het dierenwelzijn? Kunt u deze vraag gedetail-
leerd beantwoorden? 

Vraag 4
Wat vindt u van het feit dat boeren stellen dat het stikstofbeleid bijna 
onwerkbaar wordt? 

Vraag 5
Vindt u de boerensector voldoende waardevol om voor op te komen? Zo ja, 
wat gaat u doen om de stikstofterreur in de richting van boeren per direct 
aan banden te leggen? Kunt u deze vraag gedetailleerd beantwoorden?

1 NOS, 13 mei 2022, «Boeren bang dat koeien niet meer buiten mogen zonder vergunning» 
(https://nos.nl/l/2428683)
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